

The Department of External Affairs announced today that the Deputy Premier of Hungary, Mr. Gyula Szeker, has accepted the invitation of the Canadian Government to visit Canada from May 12 to 15.

Mr. Szeker will be accompanied by several senior officials.

While in Ottawa, Mr. Szeker will meet with the Hon. Mitchell Sharp, President of the Privy Council, the Hon. Donald C. Jamieson, Minister of Industry, Trade and Commerce, and the Hon. Alastair W. Gillespie, Minister of Energy, Mines and Resources, to exchange views on a variety of subjects but will be concentrating mainly on bilateral trade relations. The Hungarian delegation will then pay official visits to Toronto on May 13 and to Montreal on May 14 and 15.

* * *

Le Ministère des Affaires extérieures annonce que suite à une invitation du Gouvernement canadien, le Premier Ministre adjoint de Hongrie, M. Gyula Szeker, viendra en visite officielle au Canada du 12 au 15 mai.

Durant son séjour au Canada, M. Szeker, qui sera accompagné de plusieurs hauts fonctionnaires, discutera principalement de relations commerciales bilatérales. Il profitera de cette occasion pour procéder à un tour d'horizon et à un échange de vues avec MM. Mitchell Sharp, président du Conseil privé, Donald C. Jamieson, ministre de l'Industrie et du Commerce, et Alastair W. Gillespie, ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources. Le Premier Ministre adjoint de Hongrie se rendra également à Toronto le 13 mai et à Montréal les 14 et 15 mai.